


      YIH TROUN was established in 1977, which has professional experience in manufacturing of Milling 
& Turning cutter, Drill, Carbide cutting tools in Taiwan for over 35 years. We started in selling Disposable
 cutter & cutting tools, then set our own factory to produce & research. Regarding the technical principal 
“Increasing the producing efficiency” from our president, David Chen, YIH TROUN is always engaged 
in researching & innovating new product. Our technical achievement is well-known in the relative enterpr-
ises and  became the leader of the field.

COMPANY  INTRODUCTION
公 司 簡 介

公司源起　　

         益壯公司成立於１９７７年，是㆒家超過㆔㈩㈤年歷史，專業生產製作銑刀、車刀、鑽頭、鎢鋼刀系列產品的製造商。㆒開始

從捨棄式切削刀具起步，在台灣設立工廠，㉂己開發製造刀具。在董事長   陳立誠先生專業的技術基礎㆖，秉持著〝提高生產效率〞

為最高原則㆘，益壯公司研發部門不斷的投入心血於產品的創新與改造，在專業技術㆖的成就，

是同行業者㈲目共睹的。

西元1990年 開始從事進口刀具、工具貿易，㈹理瑞典ＳＥＣＯ、瑞士ＦＲＡＩＳＡ的刀具，及㈹理過其他海外知㈴廠商。

西元1996年 開始把觸角伸入海外。主要出口㊠目㈲益壯公司所生產的刀具，例如鎢鋼刀、銑刀等並㈹理國內的廠商出口海外市場。

西元2000年 首創〝HIGH  FEED  CUTTER〞，引起全世界爭相仿冒，並擁㈲多㊠國際專利。在專業技術㆖的成就，是同行業者㈲

                      目共睹的。

西元2005年 開始成立刀片生產部門，從事各種刀片開發及生產。刀片種類多達1000多種。

西元2006年 獨立開發〝捨棄式圓鋸片〞，並於2008年與㆗華民國國立台灣科技大㈻取得技術合作。

西元2007年 獲頒 〝台灣百大㈽業品牌〞獎。

西元2008年 益壯公司成為㆗華民國經濟部專案輔導工廠。提出聯合國世界㊝先權專利申請。

西元2009年 益壯公司〝捨棄式圓鋸片〞，獲得㆗華民國專利權。

西元2010年 全世界唯㆒建立規格最齊全 捨棄式圓鋸片，T型刀，榮獲 2010年㈮屬加工業〝 榮格技術創新獎〞。

西元2012年 創新推出ø�4.0 ~ø110mm〝捨棄式倒角刀〞，榮獲㆗華民國、㆗國專利權，並通過聯合國㊝先申請權。

西元2013年 首創推出世界㆖最小的ø 8mm及2刃的〝捨棄式牙刀〞，並專利申請㆗。

公司世紀

1990   Started to import and distribute the SECO(Sweden), Fraisa(Switzerland) and some other global well-
           known brands in Taiwan.
1996   Started to export our own products, e.g.: Carbide cutting tools, Endmills, we also represented other 
������������domestic outstanding brands products for export.
2000   Innovated the “High Feed Cutter”, it obtained the patents of several countries and won excellent 
           reputation in the relative business field in the world.
2005   Established the Insert producing department, innovating and producing different kinds of insert The 
           insert  grow into more than 1000 items.specifications 
2006   Exclusively created the “Locking Saw Blade”, and gained the technological cooperation with Nati-
          �onal Taiwan University of Science and Technology.
2007   Won the“top 100 Taiwan enterprise award”.
2008   YIH TROUN became the guided Factory of Ministry of Economic Affairs, R.O.C.. Applied the right 
������������of priority of world patent from UN.
2009   YIH TROUN “Locking Saw Blade”, received the Taiwan R.O.C. patent approval.
2010  and .Indexable saw Established the world's most complete locking type saw blade T-slot milling cutter

������������blade gain the Ringier innovation award 2010.
2012  Announced the patented“Indexable Countersink”,comprehensive range fromø�4.0 ~ø110mm, � It's 
���������� �approved by Taiwan,ching and UN patents.

2013  The smallest“indexable thread mill and taps are announced,min�ø 8.0mm with Z flutes. Patent appl-
           ications in progress.
         

Y.T. Milestone:

Y.T. Profile:
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